



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 15-09-2024 08:49:30 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 15-09-2024 08:49:30 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 26-09-2024 at zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المتحدة للاستثمارات المالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 26-09-2024 الساعة 10:00 في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>- Amending the articles of association and articles of association of the merging company.</p>	<p>- تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة الدامجة.</p>
<p>Merging of the Company or its incorporation</p>	<p>دمج الشركة او اندماجها</p>
<p>- Final approval of the merger</p>	<p>- الموافقة النهائية على الاندماج</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>- Approving the results of re-estimating the companies' assets and liabilities and the company's opening budget resulting from the merger. - Approving the independent accounts of the merging company and the merged companies. Confirmation of the continuation of the election of the current Board of Directors of the United Financial Investments Company SAOC "the merging company" after completing the merger procedures and delisting the registration of the merged companies. - Confirming the election of Messrs. Ernst & Young Jordan as auditor of United Financial Investments PJSC "the merging company" for the year 2024 and authorizing the Board to determine their fees.</p>	<p>- إقرار نتائج إعادة تقدير موجودات الشركات ومطلوباتها والميزانية الافتتاحية للشركة الناتجة عن الاندماج. - اقرار الحسابات المستقلة للشركة الدامجة والشركات المندمجة. - التأكيد على استمرار انتخاب مجلس الإدارة الحالي للشركة المتحدة للاستثمارات المالية م.ع.م "الشركة الدامجة" بعد استكمال إجراءات الدمج وشطب تسجيل الشركات المندمجة. - التأكيد على انتخاب السادة ايرنست ويونغ الأردن كمدقق للشركة المتحدة للاستثمارات المالية م.ع.م "الشركة الدامجة" للعام 2024 وتفويض المجلس بتحديد اتعابهم.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.</p>



Chairman of Board of Directors

User Name: Fadia hasan abed abdulla

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla